
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony!

,,Nines pénze a minisztériumnak a sportorvosi rendelők a finanszírozásra?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka János gazdasági
miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országban több, Békés megyében kettő - Szarvason és Gyomaendrődön - sportorvosi
rendelőt zárnak be 2005 . december 31 . után. Ezáltal megszűnik sportolóink sportorvosi
felügyelete. Nincs pénze a minisztériumnak a sportorvosi rendelők a finanszírozásra?

Budapest, 2005 . november 28.
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